

## **The Latest Notice on Pandemic Control Updates**

*XJTLU Working Party for Corona Virus Disease 2019 Prevention  
5th March 2022*

Dear Colleagues,

We are writing to inform you about the University's pandemic control measures for Week 3 (commencing Monday 7<sup>th</sup> March). This is in accordance with the latest instructions from the Department of Education (DoE) and the local government, as well as in keeping with the current pandemic prevention and control situation in Suzhou.

The university has maintained close communication with the DoE and the local Centre for Disease Control and Prevention (CDC), and will release updates on relevant measures to all staff on a weekly basis in advance. Thank you as always for your support of online learning and teaching and other university work. Please refer to the following requirements for details.

### **I. Arrangements for Online Learning and Teaching**

It is still very likely that online learning and teaching will continue for the first 4 weeks of Semester 2 of Academic Year 2021/22 (February 21st – March 18th).

### **II. Campus Management (effective from March 7<sup>th</sup>, 2022)**

Based on the latest pandemic situation in Suzhou, the campus management measures are updated as follows. Staff who need to do so can still access the campus subject to the following requirements:

- (i) Some areas of the campus must remain closed and inaccessible even during the campus open period, and details of these areas are being updated in real time via the application link below;
- (ii) Staff in need of access must submit a campus-access application via the [Intranet link](#) in advance for review and approval to be given by your Head of Department/Office;
- (iii) **Staff who have stayed in Suzhou in the past 14 days (medium-risk areas excluded)** can access the campus by providing an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and a negative Covid test result within 7 days of entering the campus;

(iv) **Staff who have been to areas outside of Suzhou in the past 14 days (cities in which medium/high-risk areas have been identified or areas where local government has indicated cause for concern excluded):**

**a) If you have stayed in Jiangsu Province:**

You can access the campus by providing an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and a negative Covid test result within 7 days of entering the campus;

**b) If you have been to areas outside Jiangsu Province:**

- 1st time access:

You need an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and a negative Covid test result within 48 hours of entering the campus;

- Subsequent access:

You need an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and a negative Covid test result within 7 days of entering the campus.

(v) **Staff who have been to cities in which medium/high-risk areas have been identified in the past 14 days and have now returned to Suzhou:**

- 1st time access:

You need an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and 2 negative Covid test results within 72 hours of entering the campus (the interval of two tests should be at least 24 hours);

- Subsequent access:

You need an Intranet approval letter, a green XJTLU Pass Code, a green Jiangsu Health Code, a travel history code and a negative Covid test result within 7 days of entering the campus.

### **III. Reminder on Pandemic Control and Prevention Policy**

(i) Staff who are still outside of Suzhou, please find out about the pandemic control policy within your community/city in advance before returning to Suzhou and please pay close attention to the updates on medium/high-risk areas via [this link](#). Please also take all necessary personal precautions for health and safety during your trip;

- (ii) In view of the latest pandemic situation in Shanghai, staff who commute between Suzhou and Shanghai must not return to campus for the time being and are advised to work from home;
- (iii) Staff who are currently in the cities in which medium/high-risk areas have been identified must not return to Suzhou until further notice;
- (iv) Staff who have been to areas where local government has indicated cause for concern shall refer to the latest email from University Communications about the pandemic for the most up-to-date instructions.
- (v) Staff who are currently in Suzhou must not leave the city unless absolutely necessary, and are not allowed to go to cities in which medium/high-risk areas have been identified.

#### **IV. Daily Health Report**

Please remember to complete the XJTLU Staff Daily Health Report. Your support for information collection and collation is highly appreciated.

#### **V. Arrangements for Covid-19 Test**

The University continues to offer daily Covid-19 tests for staff in need throughout this week. Please refer to the UC notice released on February 21<sup>st</sup> for detailed information.

The University will keep monitoring the latest developments of the pandemic and keep everyone informed about updates on pandemic prevention and control requirements. Thank you for your time and support.

### **关于疫情防控措施的最新通报**

各位同事：

根据省教育厅和属地政府的指示精神，结合苏州市最新疫情防控形势，本周（教学第三周）内学校各项防控措施，包括员工入校政策调整具体参见以下要求。

目前学校正与省教育厅、属地疾控中心保持密切沟通，并将每周提前向全体员工发布相关措施的更新，感谢大家对在线教学和其他工作的支持。

一、线上教学安排。2021/22 学年春季学期前四周（2 月 21 日至 3 月 18 日）仍有较大可能需开展线上教学。

二、校园管控措施更新（自下周一 2022 年 3 月 7 日起开始实行）。

结合属地防控最新情况，现将校园管控措施更新如下。确有在校工作需求的员工，可在满足以下入校要求的前提下进入校园：

（1）校园开放期间，部分区域将封闭不可进入。具体区域将实时更新，请见以下审批链接。

（2）员工入校须通过内网[线上审批链接](#)，提前进行审批。审批人为系主任或各部门负责人。

（3）如入校前 14 天内仅有苏州大市旅居史，员工持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 7 天内有效核酸检测阴性证明，方可入校（近 14 天内有苏州市中风险地区旅居史的员工不可入校）。

（4）如入校前 14 天内有苏州大市外旅居史（中高风险地区所在城市或重点关注地区除外）：

A. 若仅有江苏省内旅居史，员工持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 7 天内有效核酸检测阴性证明，方可入校。

B. 若有江苏省外旅居史,员工首次返校时,需持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 48 小时内核酸检测阴性证明,方可入校。后续入校,则需持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 7 天内有效核酸检测阴性证明。

(5) 如入校前 14 天内有国内中高风险地区所在城市旅居史(苏州市除外),且目前已经返回苏州市,员工首次返校时,需持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 72 小时内两次核酸检测阴性证明(两次间隔 24 小时以上),方可入校。后续入校,则需持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码、行程码和 7 天内有效核酸检测阴性证明。

### 三、防疫政策提醒。

(1) 目前尚在苏州市以外地区的员工,返苏前请务必提前了解所在社区的防疫政策,关注学校中高风险地区和属地重点关注地区的更新( <https://www.xjtlu.edu.cn/zh/novel-coronavirus-pneumonia/government-notices/zuixinyiqingtongbao>),在旅途中做好个人防护。

(2) 结合上海市最新疫情防控形势,苏沪两地通勤员工暂不返校,请落实居家办公。

(3) 目前在国内其他中高风险地区所在城市的员工,请暂不返苏,等待后续通知。

(4) 其他有属地高度关注区域旅居史的进校要求,以相关具体 UC 内容为准。

(5) 目前在苏员工，非必要不离苏，不可前往国内中高风险地区所在城市。

**四、每日信息报送。**请配合学校做好每日信息日报等工作，感谢各位同事对信息报送工作的支持。

**五、核酸检测安排。**学校在本周继续为有需要的员工提供每日核酸检测服务。具体核酸检测的安排，请参见 2 月 21 日发出的 UC 通知。

学校将根据政府最新指令和疫情最新发展，及时向全校师生发布学校最新的相关安排，感谢全校师生对大学相关工作的关注和配合。

**2019 新型冠状病毒肺炎疫情防控工作领导小组**

**2022 年 3 月 5 日**